

THE UNIVERSITY OF HONG KONG

TEL: (852) 2219 4992
Email: xuechenl@hku.hk



DEPARTMENT OF CHEMISTRY
POKFULAM ROAD, HONG KONG

Invitee: Prof. Zhenguang Zhao

Affiliation: School of Pharmacy & School of Chemistry, China Pharmaceutical University

Invitation for Attending the 10th Chemical Protein Synthesis Conference

Dear Prof. Zhenguang Zhao,

On behalf of the Organizing Committee, we are pleased to officially invite you to attend the 10th Chemical Protein Synthesis Conference (CPS 2026HK). The symposium will be held at the Rayson Huang Theatre, The University of Hong Kong, from October 15th to 17th, 2026.

<https://www.cps2026.hk/>

As a rapidly advancing field at the interface of chemistry, biology, and medicine, chemical protein synthesis provides unique access to structurally defined proteins with site-specific modifications and non-natural amino acids. This year's meeting will highlight how these chemical technologies drive major progress in fundamental protein science, chemical biology, therapeutic discovery, and translational research.

Following its successful history in Germany, Australia, Spain, Austria, Israel, and Japan, the 10th symposium in Hong Kong will bring together researchers from around the world to promote international communication, collaboration, and innovative applications.

We are looking forward to your positive response and welcome you to participate the 10th Chemical Protein Synthesis Conference in Hong Kong, 2026.

Sincerely,

Xuechen Li (Chairman of the 10th CPS 2026HK)

Department of Chemistry
The University of Hong Kong

香港大学



电话: (852) 2219 4992

电子邮箱: xuechenl@hku.hk

香港大学化学系

香港薄扶林道

受邀人: 赵振光教授

所属单位: 中国药科大学药学院及化学学院

关于参加第十届化学蛋白质合成会议的邀请函

(翻译件)

尊敬的赵振光教授:

我们谨代表会议组织委员会, 正式邀请您参加第十届化学蛋白质合成会议 (CPS 2026HK)。本次会议将于 2026 年 10 月 15 日至 17 日在香港大学黄丽松讲堂举行。

<https://www.cps2026.hk/>

化学蛋白质合成是化学、生物学与医学交叉领域中迅速发展的研究方向, 能够以独特方式获得结构明确、具有位点特异性修饰及非天然氨基酸的蛋白质。本届会议将重点探讨这些化学技术如何推动基础蛋白质科学、化学生物学、治疗药物发现及转化研究取得重大进展。

继该系列会议先后在德国、澳大利亚、西班牙、奥地利、以色列和日本成功举办后, 第十届会议将在香港举行, 汇聚来自世界各地的研究人员, 促进国际交流、合作与创新应用。

我们期待收到您的积极回复, 并诚挚欢迎您参加 2026 年在香港举行的第十届化学蛋白质合成会议。

此致

敬礼!

李学臣 (第十届 CPS 2026HK 大会主席)

香港大学化学系